
PROTOKÓŁ NR XLI/2010
z XLI zwyczajnej sesji Rady Gminy w Trojanowie

odbytej w dniu 10 listopada 2010r. 

Obrady sesji rozpoczęto o godz.1000 a zakończono o godz.1300. Na sesji obecnych było 
15 radnych, zatem frekwencja wynosiła 100%. Lista obecności – zał. Nr.1. 

Ponadto w obradach sesji udział wzięli: 
1. Wójt Gminy - Krzysztof Tomaszek 
2. Skarbnik Gminy – Renata Wesolowska 
3. Radny Powiatowy - Mirosław Pyra, 
4. Radny Powiatowy -  Krzysztof Ochnio, 
5. Radny Powiatowy – Tadeusz Tyśkiewicz, 
6. Prezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  
    Gospodarki Wodnej w Warszawie- Tomasz Skrzyczyński 
7. Sołtysi – lista obecności zał. nr 2 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  w  Trojanowie  Pani  Alicja  Wiśniewski  dokonała 
otwarcia XLI zwyczajnej Sesji Rady Gminy. Przywitała zebranych, następnie na podstawie 
listy obecności stwierdziła, że w dniu dzisiejszym jest wymagane kworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca  Rady odczytała  proponowany porządek obrad a  następnie  zgłosiła 
wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dodatkowego  punktu  „8  k”-  rozpatrzenie 
projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej 
Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Trojanowie,  w  związku  z 
odwołaniem przez Wojewodę Mazowieckiego przedstawiciela Wojewody w tej Radzie  Pana 
Mirosława Szpadzika i delegowaniem Pana Jerzego Duchny do reprezentowania  Wojewody 
w  w/w  Radzie.  Pismo  w  tej  sprawie  otrzymaliśmy  już  po  wysłaniu  zawiadomień.  Za 
wprowadzeniem dodatkowego punktu głosowało 15 radnych.  Innych propozycji  zmian do 
porządku nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady odczytała rozszerzony porządek obrad, który 
po uwzględnieniu wniosku Przewodniczącej brzmiał następująco: 
3.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.  
4.  Sprawozdanie z działalności Wójta miedzy sesjami Rady Gminy. 
5.  Informacja radnych powiatowych o pracy w Radzie Powiatu. 
6.  Wystąpienie  Prezesa  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 
Wodnej w Warszawie.   
7.  Rozpatrzenie Informacji Wójta Gminy Trojanów o stanie realizacji zadań oświatowych w 
Gminie Trojanów w roku szkolnym 2009/2010. 
8.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  
     a) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Trojanów do projektu p.n.” Ciepło ze słońca- 
         poprawa jakości środowiska naturalnego gmin Powiatu Garwolińskiego- etap I”, 
     b) uchwalenia gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych, 
     c) przedłużenia obowiązującej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 
     d) przedłużenie obowiązującej taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków, 
     e) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2011 r., 



     f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 r., 
      g) zwolnienia od pobierania podatku od nieruchomości w 2011 r. od budynków 
          mieszkalnych,  
      h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 r., 
      i)  zmian w budżecie gminy na rok 2010,  
      j)  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 
      k) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
          Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Trojanowie.  
9.  Interpelacje, wnioski i zapytania. 
10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11.  Zamknięcie sesji. 

Ad. pkt 3 

Radni nie mieli uwag do protokółu z poprzedniej sesji. Za jego przyjęciem głosowało 15 
radnych. Protokół został  przyjęty jednogłośnie. 

Ad. pkt 4 

Wójt Gminy Krzysztof Tomaszek przekazał informacje o pracy w okresie między sesjami 
Rady Gminy a mianowicie: 
-  uczestniczył  w posiedzeniu Powiatowej  Rady Zatrudnienia  w Garwolinie,  które  zwykle 
odbywa się raz na kwartał.Rada zajmuje się m.in. opiniowaniem wniosków na odbycie stażu 
przez  absolwentów szkół średnich.  Młodzież odbywa staż w różnych placówkach. Koszty 
zatrudnienia  stażystów  pokrywa  Powiatowy  Urząd  Pracy.  Pomagamy  również 
przedsiębiorcom w pozyskiwaniu  środków na doposażenie  stanowisk pracy.  W tym roku 
kilka osób dostało dofinansowanie na założenie własnej firmy. 
- podpisaliśmy  z wykonawcą umowę na wykonanie wodociągowania we wsiach : część wsi 
Życzyn, część wsi Wola Życka, część wsi Podebłocie. Przetarg wygrał Pan Jurzysta, który 
jest dzierżawcą wodociągu na naszej gminie. Po zrealizowaniu tej inwestycji, praktycznie już 
cała gmina będzie zwodociągowana. Łącznie podłączono 1025 gospodarstw domowych. Z 
pewnością nie udałoby się nam zrealizować tego zadania, gdyby nie możliwość pozyskania 
pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej. 
Współpraca z Panem Prezesem układała się nam dobrze. 
- Wykonane są już wszystkie drogi asfaltowe. Komisja dokonała ich odbioru, wykonawca 
otrzymał zapłatę. 
- Kończymy już wykonanie dróg tłuczniowych. Wykonane są już drogi: w Trojanowie-tzw. 
pekaówka i Dębniak. Aktualnie trwają prace w Woli Koryckiej Górnej. W najbliższym 
tygodniu ekipa będzie pracowała na drodze w Kruszynie.
Pytań do Wójta nie zgłoszono. 

Ad. pkt.5 

Radny powiatowy Mirosław Pyra podziękował Przewodniczącej Rady, Wójtowi,  Radzie 
Gminy i sołtysom za bardzo dobrą współpracę.  Dzięki tej współpracy wspólnie udało się 
wykonać  modernizację  10-ciu kilometrów dróg na terenie  gminy i  położyć  chodniki  w : 
Trojanowie, Podebłociu, Korytnicy i  Woli Życkiej (przy szkole). To, co zostało wykonane, 
to dzięki  nam wszystkim.  Bez pomocy finansowej  Gminy,  Powiat nie zrealizowałby tylu 
inwestycji.  Nie wszystko,  co planowaliśmy,  zdołaliśmy wykonać.  Dróg powiatowych jest 
bardzo dużo, wykonaliśmy w tej kadencji tylko ich część. Aktualnie prowadzone są prace na 



drodze w Kruszynie.  Odbiór inwestycji  realizowanej  w Woli Życkiej  będzie w najbliższy 
piątek lub w poniedziałek. Tak, jak już wcześniej powiedziałem współpraca układała się nam 
bardzo dobrze, ale jeśli kogoś uraziłem, to bardzo przepraszam. 

Radni powiatowi: Pan Tyśkiewicz i Pan Ochnio przyłączyli się do podziękowań. Wyrazili 
nadzieję, że nowo wybrana Rada Powiatu będzie realizowała zadania, których w tej kadencji 
nie udało się wykonać. Przyszłej radzie gminy życzyli tak dobrej współpracy z powiatem jak 
dotychczas. 

Przewodnicząca  Rady; w imieniu własnym, Pana Wójta i Rady Gminy pragnę również 
podziękować Panom Radnym Powiatowym za to, że wsłuchiwali się w nasze głosy i jeśli 
mogli, to pomagali. Współpraca układała się nam bardzo dobrze, a na tym skorzystali przede 
wszystkim mieszkańcy gminy.  Tak,  jak tu  dziś  Panowie  wspominali,  współpraca  z  nami 
układała się dobrze, nasza z Państwem również, a jak tu dziś  ktoś powiedział ; zgoda buduje, 
niezgoda  rujnuje,  to  przy  dobrych  stosunkach,  można  wiele  dobrego  dla  społeczeństwa 
zrobić. Jeszcze raz dziękuję i życzę powodzenia. 

Ad pkt 6 

Pan  Tomasz  Skrzyczyński  Prezes  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i 
Gospodarki  Wodnej  podziękował  za  zaproszenie  na  obrady  sesji.  Powiedział;  chcę 
podziękować  Panu  Wójtowi  za  wzorową  współpracę  od  samego  początku  istnienia 
Funduszu. Wnioski zawsze były dobrze przygotowane. Mam nadzieję , że ta bardzo dobra 
współpraca z Radą Powiatu, o której tu przed chwilą mówiono, przełoży się jeszcze wyżej a 
mianowicie o współpracę z Sejmikiem Województwa Mazowieckiego. Dobra współpraca z 
Sejmikiem daje nadzieję na pozyskanie środków unijnych, którymi dysponuje województwo. 
Środki, którymi dysponuje Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska pochodzą z opłat za 
korzystanie  ze  środowiska,  głównie  z  Warszawy  i  elektrowni  Kozienice.  Wracają  one 
głównie na tereny wiejskie w ramach programu tzw. Zrównoważonego Rozwoju Mazowsza. 
Dobrze jest, jeśli samorząd ma swoich przedstawicieli, zarówno w Radzie Powiatu jak i w 
Sejmiku  Województwa.W  tej  kadencji  nie  mamy  swojego  radnego  wojewódzkiego.  W 
poprzedniej kadencji był Pan Krzysztof Borkowski i było to korzystne dla samorządów. Na 
uroczystości  nadania  herbu Gminie  Trojanów poznałem Waszego Proboszcza z  Życzyna. 
Rozmawialiśmy  na  temat  możliwości  pozyskania  środków  na  dofinansowanie 
termomodernizacji  kościała w Życzynie. Na ile to będzie  możliwe, postaram się  pomóc w 
pozyskaniu tych środków. 
-  Radny  Bienias  w  imieniu  mieszkańców  gminy  podziękował  Panu  Prezesowi  za  dobrą 
współpracę  z  Gminą  Trojanów.  Do  podziękowań  przyłączyła  się  Przewodnicząca  Rady 
Gminy i Wójt  Krzysztof Tomaszek. 

Ad. pkt7 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych omówiła Przewodnicząca Rady  Alicja 
Wiśniewska ( informacja - zał. Nr 3) . Podkreśliła, że dyrektorzy poszczególnych placówek 
oświatowych  dysponują  wykwalifikowaną  kadrę.  Młodzież  osiąga  dobre  wyniki  na 
egzaminach,   bierze udział  w konkursach i  osiąga w nich premiowane miejsca.  I tak np. 
średnia ocena uzyskana przez uczniów Zespołu Szkół w Życzynie to 3,86 punktu. Średnia ta, 
jest wyższa od średniej w Gminie i w Powiecie. Mieści się ona w przedziale wyników bardzo 
wysokich. Świadczy to o dobrej kadrze nauczycieli.  Szkoły są dofinansowane, dyrektorzy 
umiejętnie dysponują swoimi pieniędzmi. 
- Wójt Gminy; wydaje mi się , że nie możemy narzekać. Ogólnie w oświacie jest dobrze. 
Uwag do powyższego nie wniesiono. 



Ad. pkt.8a 

Przewodnicząca  Rady  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
przystąpienie  Gminy  Trojanów  do  projektu  uchwały   w  sprawie   wyrażenia  zgody  na 
przystąpienie  Gminy  Trojanów  do  projektu  p.  n  „  Ciepło  ze  słońca  -  poprawa  jakości 
środowiska naturalnego gmin Powiatu Garwolińskiego- etap I „. W sprawie projektu uchwały 
głos zabrał Wójt Gminy; w realizacji tego projektu wiodący głos będzie miała nasza gmina. 
Koszty,  jakie  będą  ponosili  mieszkańcy  przy  realizacji   tego  zadania,  tzw.  koszty 
manipulacyjnego to kwota 4 500 zł dla rodziny 4-6 osobowej przy 70% dofinansowaniu ze 
środków  unijnych.  Nie  od  nas  to  zależy.  Jest  to  program,  który  wdrożyła  mazowiecka 
jednostka wdrożeniowa. Żeby doszło do realizacji tego zadania, musimy złożyć wniosek na 
dofinansowanie i otrzymać to dofinansowanie.  Oczywiście,  za jakiś  czas,  koszt założenia 
kolektora może być niższy. W większości samorządów uchwały w tej sprawie już są podjęte. 
Wspólny projekt  ma  większe  szanse  na otrzymanie  środków. W Powiecie  Garwolińskim 
będą 3 takie grupy. 
- Radny Zduniak dodał, że aktualnie mieszkańcy indywidualnie mogą ubiegać się o środki na 
ten  cel.  Dotacja  w  takim  przypadku  wynosi  45%.  Uwag  do  powyższego  projektu  nie 
wniesiono.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych.  Uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie.

Ad. pkt 8b 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że z projektem uchwały w sprawie uchwalenia gminnej 
strategii rozwiązywania problemów społecznych stałe komisje Rady Gminy zapoznały się na 
wspólnym posiedzeniu. 
Wójt Gminy ; według tej strategii Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej będzie realizował 
swoje zadania w zakresie  problemów społecznych. 
- Radny Bienias  zgłosił swoje zastrzeżenia,  że Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej nie 
chce udzielić  informacji,  czy dana osoba otrzymuje pomoc finansową i  w jakiej  kwocie. 
Pracownicy tłumaczą  to  tym,  że  jest  ochrona  danych  osobowych.  Nie  może  tak  być,  że 
Gmina daje społeczne pieniądze a my nie możemy wiedzieć komu się je daje. 
-  Przewodnicząca  Rady  Gminy;  takie  są  przepisy  i  nie  od  nas  to  zależy.  Prawidłowość 
udzielania  pomocy  finansowej  sprawdza   organ  kontrolujący  i  jak  do  tej  pory  nie  było 
zastrzeżeń. 
- Radny Gugała ; ja również mam podobne zastrzeżenia. Boli mnie to, że ja nie wiem, kto 
dostaje pomoc z opieki. Pewne mieszkanki zarzuciły mi, że nie mam  wiedzy na ten temat. 
Chciałem dowiedzieć się , czy pewna osoba otrzymuje pomoc, ale w opiece takiej informacji 
nie uzyskałem.   
Więcej uwag nie wniesiono. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwala została 
podjęta jednogłośnie.  

Ad. pkt 8 c

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przedłużenia obowiązującej 
taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. Uwag do powyższego projektu nie zgłoszono. Za 
przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. pkt. 8 d 



Przewodnicząca  Rady  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  obowiązującej 
taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
-  Wójt  Gminy  dodał,  że  stawki  te  dotyczą  odprowadzania  ścieków  do  oczyszczalni  w 
Podebłociu. Stawka ta pozostaje bez zmian. Dotyczy to małej ilości ścieków. 
Uwag  do  powyższego  projektu  nie  zgłoszono.  Za  przyjęciem  głosowało  15  radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. pkt.8 e.
 Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
dla celów podatku rolnego na 2011 r.
Przewodnicząca Rady przypomniała, że sprawa ustalenia  stawki podatku rolnego omawiana 
była  na  posiedzeniu  wszystkich  stałych  komisji  Rady  Gminy  w  Trojanowie.  Stanowisko 
stałych  komisji  było  następujące;  średnią  cenę  żyta  należy  obniżyć  do  30  zł  za  kwintal. 
Stawkę podatku pozostawić na poziomie z ubiegłego roku. 
- Wójt Krzysztof Tomaszek dodał, że sprawy stawek podatkowych omawiane były również 
na naradzie sołtysów.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Uchwala została podjęta jednogłośnie. 

Ad. pkt. 8 f 

Przewodnicząca  Rady odczytała  projekt  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  stawek 
podatku  od  nieruchomości  na  2011  rok.  Dodała,  że  stawki  tego  podatku  w  stosunku  do 
ubiegłego roku nieznacznie wzrosły.  Uzgodnione zostały na wspólnym posiedzeniu stałych 
komisji Rady Gminy. 
Radni nie wnieśli uwag do powyższego projektu uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. pkt 8 g 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zwolnienia od pobierania 
podatku od nieruchomości w 2011 roku od budynków mieszkalnych. Dodała, że zgodnie z 
tym projektem zwolnieni z tego podatku są właściciele budynków mieszkalnych do 180 m2. Z 
powierzchni mieszkalnej większej od 180m2 będą musieli zapłacić podatek w wysokości 0.11 
zł  od  m2 (  §  1  pkt2a  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości na 2011 rok). 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Uchwala została podjęta jednogłośnie. 

Ad. pkt 8 h 

Przewodnicząca Rady Gminy w Trojanowie odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 
stawek podatku  od środków transportowych na 2011 rok.  W stosunku do ubiegłego roku 
stawki nieznacznie zostały podniesione. Propozycja stawek została zaakceptowana przez stałe 
komisje Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu. 
-  Wójt  Gminy  dodał,  że   na  terenie   Gminy niewiele  jest   pojazdów o  tak  dużej  masie 
całkowitej,  stąd  wpływy  z  tytułu  podatku  od  tych  pojazdów  też  nie  są  duże.  Uwag  do 
powyższego projektu uchwały nie wniesiono. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Ad. pkt. 8 i 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010 omówiła Skarbnik Gminy 
Renata Wesołowska. Zmiany w budżecie dotyczą: 
1. Zwiększenia planu dochodów o kwotę 49 926 zł w tym: 
 - kwota 39 250 zł – zwiększenie subwencji oświatowej na zakup wyposażenia w szkole w 
Podebłociu , w całości przeznaczamy na tę szkołę. 
-  kwota 650 zł  darowizny z PZU na rzecz szkół w Podebłociu ( 400 zł) i w Damianowie 
( 250 zł), 
-  kwota 26 zł – wyrównanie planu dochodów,  w związku z tym, że nie planowane były 
dochody za wydanie duplikatu świadectwa a takie wpływy wystąpiły. 
-  kwota 10 000 zł – wpływy z tytułu zwrotu wypłaconej zaliczki alimentacyjnej. 
2. Zmniejszenia planu wydatków w Dziale 852 Pomoc społeczna o kwotę 46 500 zł w tym : 
-    2 500 zł   -  składki na ubezpieczenie  zdrowotne osób uczęszczających w zajęciach w 
centrum integracji społecznej? 
- 16 000 zł  na zasiłki stałe, 
- 28 000 zł na świadczenia społeczne.
Są to  środki  na dofinansowanie zadań własnych z budżetu państwa Przedtem musieliśmy 
zabezpieczyć na ten cel własne środki. Pod  koniec roku  środki te spływają, więc żeby te 
rozliczenia były zgodne, musimy je zdjąć  z planu wydatków. 
3. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 96 426 zł w tym:
- 16 526 zł  na zakup opału dla Urzędu, 
- 20 000 zł na modernizację budynku strażnicy w Woli Życkiej, musimy zabezpieczyć własne 
środki, ponieważ planowanych środków unijnych na ten cel w tym roku prawdopodobnie nie 
otrzymamy, dlatego, że Agencja ma 3 miesiące czasu na ich rozliczenie. 
- w dziale 801 Oświata i wychowanie – kwota   40 500 zł , w tym  na  szkołę w Podebłociu 
39 250 zł. 
-   kwota  650  zł  na  zakup  materiałów   i  wyposażenia  dla  szkół   w  Podebłociu  i  w 
Damianowie( darowizna z PZU), 
- kwota 600 zł – na wynagrodzenia pracowników, ponieważ brakuje środków dla szkoły w 
Życzynie.
-  kwota   9 400  zł  na  wynagrodzenia  i  pochodne  w  Dziale  854  Edukacyjna  opieka 
wychowawcza Rozdział 854 świetlice szkolne, 
-  kwota 10 000 zł  w Dziale  Gospodarka komunalna;  na zadanie  inwestycyjne  pod nazwą 
„Instalacja  kolektorów  słonecznych  w  związku  z  przystąpieniem  Gminy  Trojanów  do 
Programu  p.n. „ Ciepło ze słońca- poprawa jakości środowiska naturalnego gmin Powiatu 
Garwolińskiego- etap I. 
W zał. nr 1 do Uchwały nr XXXIII/157/09 z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie przyjęcia 
budżetu gminy Trojanów na 2010 r.  w poz. 18 wprowadza się:
- nowe zadanie pod nazwą „Instalacja kolektorów słonecznych, 
- zwiększenie nakładów w poz. 17 na zadanie pod nazwą „Modernizacja budynku strażnicy 
OSP w Woli Życkiej wraz z uporządkowaniem najbliższego otoczenia. 
Uwag do powyższego projektu uchwały nie wniesiono. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.      

Ad. pkt 8 j 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Alicja  Wiśniewska  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.    



- Wójt gminy wyjaśnił, że zamiana dotyczy naszej działki z budynkiem baru w Trojanowie na 
30 arową działkę przyległą do działki na której posadowiony jest budynek Urzędu Gminy. 
Nasza działka z budynkiem baru została przez rzeczoznawcę wyceniona na kwotę 77 000 zł, 
natomiast cenę za grunt na poszerzenie naszej działki wynegocjowaliśmy na kwotę 22 zł za 
m2. Cena działki Pana Jaśkiewicza jest niższa, stąd będzie on musiał różnicę dopłacić. Gmina 
nabywając grunt od Pana Jaśkiewicza, poszerzy swoją  działkę. W przyszłości będzie można 
powiększyć parking. 
Uwag do powyższego projektu nie zgłoszono. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwala 
została podjęta jednogłośnie.  

Ad. pkt 8 k 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  wyjaśniła,  że  do  Urzędu  Gminy  wpłynęło  pismo  z 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie z dnia 25 sierpnia 2010r. informujące 
o zmianie Przedstawiciela Wojewody w Radzie Społecznej przy Samodzielnym  Publicznym 
Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  w  Trojanowie.  Pan  Wojewoda  cofnął  delegację  Panu 
Mirosławowi   Szpadzikowi.  Nową  delegację  do  reprezentowania  Wojewody  w  Radzie 
Społecznej SPZOZ w Trojanowie otrzymał Pan Jerzy Duchna. 
-  Radna Mądra wyraziła  opinię  ,  że  na   przedstawiciela  Wojewody winien  być  wybrany 
mieszkaniec naszej gminy tak , jak było poprzednio. 
Więcej  uwag  nie  zgłoszono.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała   projekt  uchwały  i 
poddała go pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  

Ad. pkt.9/10 

-  Sołtys  wsi  Więcków  podziękował  Pani  Przewodniczącej  Rady  i  Panu  Wójtowi  za 
utwardzenie 400 metrowego odcinka drogi w Więckowie (od Pana Kosmali w kierunku do 
Kozic). 
-  Sołtys  wsi  Podebłocie;  w  związku  z  ustalonymi  dziś  stawkami  podatków,  chciałbym 
uzyskać  informację  na  temat  otrzymywanej  subwencji  z  budżetu  państwa.  Czy  ustalenie 
takich podatków będzie miało dodatni wpływ na kwotę subwencji. Korzystając z udzielonego 
mi  głosu,  chciałbym  podziękować   Pani  Przewodniczącej  ,  Wysokiej  Radzie   i  radnym 
powiatowym za pracę na rzecz naszej gminy. Zgadzam się z Panią  Przewodniczącą, takiej 
zgodnej rady jeszcze nie było. Szczególne podziękowania należą się Pani Przewodniczącej za 
sprawne  prowadzenie  sesji.  Życzę  kandydatom,  aby  ostro  walczyli  w  wyborach,  żeby  ta 
weryfikacja w czasie wyborów przebiegała dla nich pomyślnie. 
- Przewodnicząca Rady nawiązała do wypowiedzi Pana sołtysa ; życzył Pan, aby kandydaci 
na radnych walczyli ostro a ja mam prośbę, „ostro” ale uczciwie. Jeśli nie zna się prawdy, 
trzeba przyjść do osoby, która tę prawdę zna, a nie rozpowszechniać plotki. 
- Radny Bienias; co w Powiecie mówi się o sprzedaży szpitala w Garwolinie? 
- Radny powiatowy Pyra; ja po raz pierwszy słyszę taką informację. Owszem, mówiło się o 
przekształceniu w spółkę prawa handlową , ale w tej chwili nic się na ten temat nie mówi. 
- Sołtys wsi Kozice; co będzie z naszą szkołą w Kozicach? 
-  Wójt  Gminy;  podpisaliśmy  wstępną  umowę  na  dzierżawę  tego  lokalu  z  Panią  Jasek. 
Przedstawiła nam koncepcję utworzenia prywatnego przedszkola. W Powiatowym Urzędzie 
Pracy ubiegać się będzie o środki zewnętrzne na dofinansowanie tej działalności.  Z moich 
informacji wynika, że ma tam powstać prywatne przedszkole, za kilka miesięcy okaże się, czy 
tę działalność Pani Jasek otworzy. Zgodziliśmy się na drobne przeróbki lokalu na które Pani 
Jasek przedstawi kosztorys. Inicjatywa jest dobra, ja nie mam do niej zastrzeżeń. 



-  Przewodnicząca  Rady Gminy odczytała  prośbę  mieszkańców wsi  Podebłocie  z  dnia  16 
października  2010r  o  założenie  lampy  oświetlenia  ulicznego  we  wsi  Podebłocie. 
Przypomniała,  że  jest  to  ostatnie  posiedzenie  Rady  i  ta  Rada  nie  może  już  dysponować 
środkami. Sprawą będzie mogła zająć się nowa rada. Radni z Podebłocia; Pan Cyrta i Pan 
Czyszek potwierdzili potrzebę zamontowania tych lamp.
Stanowisko Rady w tej sprawie; mieszkańcy winni zgłosić taką potrzebę nowej radzie, która 
rozpatrzy prośbę. Ta Rada nie ma już takich możliwości prawnych. 
-  Wójt  Gminy  podziękował  Przewodniczącej  Rady  Gminy,  radnym   gminnym,  radnym 
powiatowym  i  sołtysom  za  dobrą  współpracę.  Życzył  kandydatom  na  radnych  reelekcji. 
Powiedział; w ciągu tych czterech lat wiele inwestycji zostało wykonane, ale i tak jest to zbyt 
mało do potrzeb. Co złego to przepraszam, ale zawsze robiłem to, co uważałem za słuszne. 
- Sołtysi wsi Kozice i Jabłonowca w imieniu  mieszkańców  podziękowali  Radzie Gminy i 
radnym za wykonanie dróg w ich sołectwach. 
- Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych; dziękuję Państwu za tak dobrą współpracę, 
za  koleżeństwo,  za  to,  że  mając  różne  poglądy  potrafiliśmy  stworzyć  płaszczyznę 
porozumienia.  Nie  jest  prawdą ,  że  się  nie  spieraliśmy.  Na sesjach jednak staraliśmy się 
pokazać  taką  twarz,  jaka  powinna  być  pokazana  publicznie.  To,  co  mieliśmy  sobie  do 
powiedzenia, działo się na komisjach. Jest mi niezmiernie miło, że miałam przyjemność przez 
cztery lata  współpracować z Państwem. Dziękuję również Państwu sołtysom za to,  że tak 
licznie uczestniczyli  w sesjach. Nauczyłam się od Państwa bardzo wiele,  bo dysponujecie 
Państwo dużym doświadczeniem i wiedzą życiową. Chcę podziękować Panu Wójtowi, Pani 
Skarbnik,  Pani  Krysi.  Dziękuję  Panu  Wiceprzewodniczącemu,  że  mnie  przez  ten  czas 
wspierał,  dziękuję  radnym powiatowym za  pracę  na rzecz  Gminy Trojanów a wszystkim 
kandydatom na radnych gminnych i powiatowych , życzę  reelekcji. 

Ad. pkt.11

Porządek obrad został wyczerpany i Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia  obrad  XLI 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Trojanowie. 

Protokółowała: Krystyna Cholewa

          Przewodnicząca 
Rady Gminy w Trojanowie 
…………………………… 
         Alicja Wiśniewska   

      
   
 

     
       
             

  
   


